
Interpelacja Nr 154 
z dn. 21 lutego 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie rewitalizacji kamienic, w których m.st. Warszawa ma mniej 
niż 100% udziału 

    
 
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

W związku z zainteresowaniem mieszkańców z kamionkowskich wspólnot zwracamy 

się z zapytaniem,  czy i kiedy z funduszy zapewnionych przez ZPR na Kamionku będą 

rewitalizowane kamienice, w których miasto ma mniej niż 100% udziału? 

 

 
Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

    

 

 

 


